
 

 

 

Tid: Måndag 2024-03-25                                                                                                            
Plats: Savannen                                                                                                                                                      

Närvarande: Leif Åkerblad 
  Harriet Andersson 
  Ove Larsson 
  Håkan Ohlin 
  P-O Samson 
  Elisabeth Schade Dahlström 
  Gisela Andersson 
 

PROTOKOLL 

§ 1 Mötets öppnande                                                                                                                                                            
Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Fastställande av dagordning, val av justerare                                                               
Förslag till dagordning fastställdes och Elisabeth Schade Dahlström valdes att jämte 
ordförande justera protokollet.                                                                                               

§ 3 Föregående protokoll, uppföljning                                                                                   
Vi gick igenom föregående protokoll, beslöt att avvakta med beslut om höjning av entréavgift 
till nästa möte och att frågan om lotteriet (pris och vinster) får lotterigruppen ta ansvar för. 
Protokollet lades därefter till handlingarna  

§ 4 EXTRA: Information från Pingstkyrkan                                                                     
Pelle Olofsson, ordförande i Pingstkyrkans styrelse, informerade oss om det planarbete som 
påbörjats angående kyrkans om-eller tillbyggnad.  Ännu finns inga beslut utan enbart 
diskussioner och olika förslag. Kyrkan har bjudit in till samråd onsdagen den 27/3. SPF 
kommer kontinuerligt informeras. 

§ 5 Rapporter: Kassör, Kommittéer, Medlemssekreterare, KPR                                            
Harriet berättade om en planerad modevisning på kvällen den 2/5, då Tremarks och 
CasaOlivia deltar. 19 medlemmar hade hörsammat inbjudan till gemensam lunch på Stures. 
Upplevdes mycket positivt. Ytterligare luncher planerade till 18/4 på Sjöö och senare en på 
Restaurangskolan. Beslöt att avvakta med bio tillsammans med PRO, då dagen inte passar. 
Boule startar efter påsk. Inbjudan genom annons, utskick och månadsbladet. Kontaktperson 
IngaMay Svensson. Nybörjargrupp efterfrågas. Även Gåfotbollen kommer igång den 24/4. 
Det behövs fler ansvariga för kommande lördagsfika.                                                        
Kassör/P-O delade ut resultat- och balansrapporter som visade att vår ekonomi är god. 
Håkan meddelade att vi har 856 medlemmar men att 24 ej betalt årsavgiften. Dessa kommer 
att tas bort från medlemslistan i april. Glädjande får föreningen ständigt nya medlemmar.                                      



Ove informerade att höstens onsdagmöten planeras. Klart är att 11/9 kommer Hans Arvidsson 
och pratar om tandhälsa, den 25/9 blir det konsert under 75 minuter. I oktober underhåller en 
kvartett. Önskemål att Kersti Westin kommer och tipsar om böcker. 

§ 6 NYTT: OE-grupp.  (Ofrivillig ensamhet)                                                                                                
Harriet Karlsson rapporterade från ett möte med Förebyggande enheten den 13/3  bl.a. Röda 
Korsets arbete med att stötta ensamma personer i kommunen. Styrelsen gav vår OE-grupp 
(Ingela K, Harriet A Harriet K, och Siw) uppdrag att arbeta vidare med vad SPF kan erbjuda 
våra medlemmar förutom luncher, appen ”Mötesglädje”, ”fikalapp” för nya medlemmar. Vår 
servicegrupp föreslås ta kontakt med de medlemmar som vi inte når med mail. Leif tar fram 
lista. Gisela informerar servicegruppen. 

§ 7 Seniordag 15/5. Planering, arbetsgrupp.                                                                           
Leif och P-O deltar i informationsmöte. Ove beställer material från SPF att dela ut. Vi 
försöker ordna framträdande med Line-dance och Ukulele. Gisela kontaktar Sven Carrgård 
angående ett bildspel. Även David Warnberg kontaktas om hans tips kan länkas med vår 
hemsida. Fortsatt planering nästa möte. 

§ 8 Medlemsrekrytering. ”Marknadsgrupp”                                                                        
Leif föreslog bildandet av en grupp som tar ansvar för rekrytering av nya medlemmar. Han 
presenterade också hur åldersstrukturen ser ut i föreningen. Vi beslöt fundera vidare på 
förslaget. 

§ 9 A Distriktsårsmöte, Utbildningsdag, Inbjudningar                                                         
Deltagare i Distriktsårsmötet den 6/4 klart. Utbildningsdag om styrelsearbete den 16/4 på 
Folkets Hus i Vänersborg. Inbjudan att delta i årets Potatisfestival. Vi föreslog vår 
Ukulelegrupp och allsång, kanske med Hans Z. som allsångsledare. 

§9 B Övriga frågor                                                                                                                 
Ove berättade att pensionärsföreningarna fått erbjudande att hyra Estrad tillsammans. Vi 
beslöt att samråda med PRO. Gisela försöker få in bilder eller kortare reportage i AT och 
Lokalpressen. Ove och Harriet informerar P-O när annons sätts in i någon av våra tidningar.  

§ 10 Nästa möte                                                                                                                                 
Nästa styrelsemöte hålls måndagen den 22/4 i Savannen.kl.9.30 

§ 11 Mötet avslutas                                                                                                               
Ordförande tackade för uppmärksamheten och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Gisela Andersson    Justeras                                                                          
sekreterare 

 

 

Leif Åkerblad     Elisabeth Schade Dahlström                       
ordförande 


